
Zápis z jednání žákovského parlamentu 19. 12. 2017 

 

Program 

1. Členové žákovského parlamentu přednesli, co se žákům ve škole líbí a s čím jsou nespokojeni: 

Líbí: 

  

Nelíbí: 

 Upřednostňování některých žáků ve frontách na oběd některými učiteli. 

 Chování některých žáků ke školním taškám uloženým v šatnách během obědové pauzy. 

 Otevírání dveří na čipy – někdy otevírají dříve, než by měly. 

 

2. Sběr papíru 

 Zastupitelé parlamentu pošlou návrhy řediteli emailem. 

 

3. Scházení parlamentu 

 Ředitel školy navrhl, aby se žákovský parlament scházel každé úterý 7:30 – 7:55. 

 Zastupitelé si návrh promyslí do příště. 

 

Přítomní: 

Koordinátor Mgr. Josef Roušar ANO 

4. třída Valerie Svobodová NE 

  Jaroslav Šlégr ANO 

5. třída Leona Křiklavová ANO 

  Zuzana Roušarová ANO 

6. třída Filip Bohatý ANO 

  Michal Čech ANO 

7. A Šimon Lustyk ANO 

  Andrea Tulachová NE 

7. B Liliana Poslušná ANO 

  Filip Romportl ANO 

8. třída Andrej Češka ANO 

  Tereza Vášková ANO 



9. třída Nela Doležalová ANO 

  Natálie Rychová ANO 

 

Zapsal: Josef Roušar 


